

◇ 醫護學院 教育目標 (Educational Objectives)

1. 培養跨域智慧健康照護專業人才

融合生物科技、臨床醫療、工程與資訊科技，培養具整合思維與實作能力之智慧健康照護人才。

To cultivate interdisciplinary professionals in smart health care by integrating biotechnology, clinical medicine, engineering, and information technology, with strong capabilities in both theoretical integration and practical application.

2. 實務導向與創新發展

強調理論與實務並重，對接智慧醫療、精準醫學、生物科技等前瞻領域，銜接健康與生技產業趨勢。

To emphasize the balance between theory and practice, linking emerging fields such as smart healthcare, precision medicine, and biotechnology with current trends in the health and biomedical industries.

3. 倫理素養與國際視野

強化人本精神與社會關懷，培養具備醫學倫理、全球視野與數位素養之全人發展人才。

To strengthen humanistic values and social care, nurturing well-rounded professionals with medical ethics, global vision, and digital literacy.

◇ 醫護學院 核心能力 (Core Competencies)

1. 專業實作與數位應用能力

具備臨床、生物科技、智慧醫療等專業知識與技能，並能靈活運用 AI 與數據科技於健康照護。

Competence in professional practice and digital application, including clinical, biotech, and smart healthcare knowledge, with the ability to apply AI and data science in healthcare solutions.

2. 整合創新與問題解決能力

具備跨領域整合思維與創新設計能力，能有效應對健康產業與社會問題挑戰。

Ability to integrate interdisciplinary knowledge and drive innovative solutions for challenges in the healthcare and biomedical fields.

3. 溝通協作與倫理實踐能力

強調團隊合作、表達與人際互動，並落實醫學倫理與社會責任，展現人文關懷精神。

Strong teamwork, communication, and interpersonal skills, along with ethical practice and a deep sense of social responsibility and humanistic care.